
 

 

 

Zápis ze zasedání Akademického senátu FES dne 31. května 2021 

 
Přítomni: Mgr. Libor Koudela, Ph.D., Ing. Jan Fuka, Ph.D., JUDr. Martin 

Šmíd, Ph.D., Ing. Michaela Kotková Stříteská, Ph.D., PaedDr. 
Alexandr Šenec, RNDr. Ing. Oldřich Horák, Ph.D., Ing. Irena 
Honková, Ph.D., prof. Ing. Petr Hájek, Ph.D., Ing. Ondřej Kuba, 
Markéta Klapalová 

 
Omluveni: Mgr. Jan Mandys, Ph.D., Ing. et Ing. Veronika Linhartová, Ph.D., 

Lucie Částková, Tomáš Kupilík, Patricie-Anna Reitzová 
 
Hosté:  prof. Ing. Jan Stejskal, Ph.D., doc. Ing. Liběna Černohorská, Ph.D., 

doc. Ing. Jitka Komárková, Ph.D., JUDr. Jana Janderová, Ph.D. 
 
Přítomno 10 z 15 senátorů. AS FES je usnášeníschopný.  
 
Pozvánka na zasedání AS FES rozeslána  24. května 2021 
Materiály k projednání na zasedání rozeslány 24. května 2021 
 
Program: 

1. Schválení programu zasedání. 
2. Strategický záměr FES na období od roku 2021. 
3. Závažná změna studijního programu RDG. 
4. Různé. 

 
 
 
Předseda AS FES Dr. Šmíd zahájil zasedání a pozdravil přítomné. Po zahájení 
ověřil účast přítomných senátorů. 
 
1. Schválení programu zasedání 

Dr. Šmíd stručně představil navržený program zasedání. K programu neměl nikdo 
žádné připomínky. 
 
Poté proběhlo hlasování. 
Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 
schvaluje program zasedání v předloženém znění. 
 
Hlasování: 10 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se). 

Usnesení bylo přijato. 

 



2. Strategický záměr FES na období od roku 2021 

Dr. Šmíd požádal děkana fakulty prof. Stejskala o úvodní slovo. Děkan uvedl 
předkládaný materiál.  Zmínil, že strategický záměr se schvaluje v pravidelných 
intervalech, předchozí záměr byl na období do roku 2020, ale kvůli pandemii 
COVID-19 došlo ke zpoždění v přípravě a schválení nového záměru. Děkan dále 
uvedl, že strategický záměr vychází ze záměru na vládní úrovni a dále ze 
strategického záměru univerzity. Fakulta tedy přebírá univerzitní cíle a 
konkretizuje je. Děkan dále zdůraznil význam strategického záměru pro žádosti o 
prostředky z některých projektů. Dále stručně objasnil základní tři pilíře 
strategického záměru (pedagogika, věda a prostředí), které odpovídají. Materiál 
již byl projednán se studenty, v kolegiu a vědecké radě. 
Děkan dále zmínil, že materiál je stručný a obecný, ale je konkretizován akčním 
plánem. Uvedl, že fakulta se snaží při vyhodnocování plnění záměru a akčního 
plánu nejen kvantitativní, ale také kvalitativní ukazatele. 
V diskusi vystoupil Dr. Šenec. Uvedl, že se mu strategický záměr líbí, nicméně 
uvedl některé body, které by se dle jeho názoru měly do záměru uvést (např. 
v prioritě 1: vedení k podnikatelství, mezioborový přesah, poradenství pro 
absolventy, výměna zkušeností; v prioritě 3: k návrhu ustavit grémium děkana 
jako poradní orgán navrhl, aby jeho členy byli také zástupci TOP firem). 
Děkan v odpovědi uvedl, že ne vše je uvedeno ve strategickém záměru. Cílem 
bylo vytvořit stručnou strategii, kterou by bylo možné konkretizovat v akčním 
plánu, osobních plánech rozvoje zaměstnanců a dalších dokumentech. Poté 
stručně okomentoval konkrétní body. 
Dále se v diskusi přihlásil Dr. Fuka. Uvedl, že také souhlasí se strategickým 
záměrem a dále se zeptal k tabulce podaných návrhů projektů, zda by zde měly 
být uvedeny také smluvní výzkumy. 
Děkan odpověděl, že záležitost ještě ověří a případně smluvní výzkum do tabulky 
doplní. 
 
Poté proběhlo hlasování. 
Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 
projednal a schvaluje Strategický záměr FES na období od roku 2021 v 
předloženém znění. 
 
Hlasování: 10 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se). 

Usnesení bylo přijato. 

 
Děkan prof. Stejskal poděkoval za schválení strategického záměru. 
 
3. Závažná změna studijního programu RDG 

Dr. Šmíd požádal děkana fakulty prof. Stejskala o úvodní slovo. Děkan stručně 
uvedl předkládaný materiál.  Vysvětlil, že se jedná především o formální 



záležitost, protože došlo ke změně na straně litevského partnera (sloučení Šiauliau 
University s Vilnius University). Novým smluvním partnerem je tak Vilnius 
University. Studijní program jako takový zůstane nezměněn. 
K materiálu nikdo nevystoupil v diskusi.  
 
Poté proběhlo hlasování. 
Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 
projednal představenou závažnou změnu v akreditaci studijního programu typu 
joint-degree Regional Development and Governance realizovaného na FES. 
 
Hlasování: 10 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se). 

Usnesení bylo přijato. 

 
Děkan prof. Stejskal poděkoval za schválení. 
 
4. Různé 

Dr. Šmíd požádal vedení fakulty o informaci o předpokládaném programu dalšího 
zasedání AS FES (21. června). Proděkanka doc. Komárková uvedla, že na 
červnovém zasedání bude potřeba zvolit novou disciplinární komisi a schválit 
podmínky pro přijetí ke studiu do akademického roku 2022/2023. 
Dr. Šmíd poděkoval všem za účast. 
 
V Pardubicích, 3. června 2021 
 
       JUDr. Martin Šmíd, Ph.D. 
       předseda AS FES 


